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P R O T O K Ó Ł  Nr 7/15 

z posiedzenia Komisji Społecznej Rady Gminy 

w dniu 29 czerwca 2015 roku 

Posiedzenie trwało od godz. 12
00

 do 15
00

 w sali Urzędu Gminy Suwałki, przy ul. Świerkowej 

45 oraz w terenie. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Stefan Mackiewicz 

2. Lucyna Golubek 

3. Marian Sawicki 

4. Grzegorz Moroz 

5. Adam Nieszczerzewicz 

Ponadto udział wziął Dariusz Saweliew – Kierownik Ref. ds. PSG. 

(listy obecności w załączeniu do protokołu). 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

3. Rozpatrzenie wniosku Uczniowskiego Klubu Żeglarskiego „Grot” o dofinasowanie 

wyjazdu na mistrzostwa świata we Włoszech – dwóch zawodników. 

4. Lustracja budynku OSP we wsi Nowa Wsi. 

5. Lustracja Szkoły Podstawowej w Nowej Wieś. 

6. Zapoznanie się z obiektami Zespołu Szkół w Starym Folwarku. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Społecznej – Stefan Mackiewicz otworzył posiedzenie. Powitał 

zebranych radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 100% 

ustawowego składu Komisji, podejmowane opinie, wnioski są prawomocne.  

 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Do protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Społecznej Rady Gminy Suwałki z dnia               

21 maja 2015 r. nie wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosku Uczniowskiego Klubu Żeglarskiego „Grot” o dofinasowanie 

wyjazdu na mistrzostwa świata we Włoszech – dwóch zawodników. 

Komisja zapoznała sią z wnioskiem Uczniowskiego Klubu Żeglarskiego „Grot” w związku           

z wyjazdem na mistrzostwa świata we Włoszech: Eryka Martynko i Piotra Topolskiego, 

mieszkańców gminy – klasa cadet na przełomie lipca i sierpnia br. 

Komisja proponuje wesprzeć wyjazd do kwoty 3 500 zł biorąc pod uwagę możliwość 

reprezentowania Gminy na arenie międzynarodowej oraz możliwości uczestników i ich 

dalszy rozwój. 
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Ad. 4 

Lustracja budynku OSP we wsi Nowa Wieś. 

Komisja zapoznała się z warunkami jakimi dysponuje OSP Nowa Wieś. 

Obecnie  na wyposażeniu są dwa samochody: 1 średni marki Mercedes oraz 1 mały marki 

Ford Ranger, motopompa TOMATSU. Jednostka należy do Krajowego Systemu Ratowniczo-

Gaśniczego. Do OSP Nowa Wieś należy około 30 członków. 

Do najbardziej pilnych potrzeb należy rozbudowa budynku i garażu do parkowania drugiego 

samochodu marki Ford. Ponadto niezbędne jest stałe doposażanie i wymiana sprzętu na coraz 

to nowszy. Pilnie brakuje szafek do ubrań bojowych. 

 

Ad. 5 

Lustracja Szkoły Podstawowej w Nowej Wsi 

Komisja zapoznała się z warunkami jakimi dysponuje szkoła. Od zeszłego roku szkoła 

posiada nowy plac zabaw. W przyszłym roku do szkoły będzie uczęszczało 69 dzieci. W 

szkole uczą się dzieci od 0 do 6 klasy. Największym problemem  z jakim boryka się szkoła to 

brak sali gimnastycznej. 

Pani dyrektor zasugerowała rozbudowę systemu monitoringu. Niezbędny co jest ze względów 

bezpieczeństwa. Dodatkowo należy wybudować nowe ogrodzenie od strony boiska do piłki 

nożnej. Ponadto corocznie niezbędne są drobne prace remontowe. 

 

Ad. 6 

Zapoznanie się z obiektami Zespołu Szkół w Starym Folwarku. 

Komisja odwiedziła szkołę w Starym Folwarku. Do szkoły uczęszcza obecnie wraz z 

oddziałem przedszkolnym około 200 uczniów. Szkoła jest bardzo dobrze wyposażona w 

sprzęt i pomoce dydaktyczne. Planowana jest budowa nowej sali gimnastycznej ponieważ 

obecna sala nie spełnia wymogów i jest bardzo mała. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia. 

Stefan Mackiewicz – Przewodniczący Komisji Społecznej podziękował zebranym za udział, 

po czym zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczący Komisji:  

……………………                                                             …………………………………… 

 


